



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

日期： 10/11/2020

致： 全体师生、家长

购书与宿舍生返校事宜

雪州有条件行动管制令延续至 12 月 6 日，这段期间同学与家长不宜返校，故：

1. 2020 年初一至高二级同学购书日期有所更动，待行管令结束后方安排返校购书。
2. 舍务处将安排好新学年床位，待行管令结束，方安排宿舍生回宿舍整理个人物品、搬动房间，请耐心等待，并留意公告。

祝平安健康！

校长室 启





濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

Date: 10 November 2020

Attention: All teachers, students and parents

RE: MATTERS ON BOOK PURCHASING AND HOSTEL STUDENTS RETURNING TO SCHOOL

Due to the further extension of CMCO in Selangor until 6th December 2020, students are not allowed to return to school, therefore:

1. Date of book purchasing for Junior 1 to Senior 2 students of year 2020 will be adjusted, the new date will be notified after the end of CMCO.
2. We are in the mid of arranging the hostel beds for the academic year of 2021, after the end of CMCO we will notify the students on their returning date to school hostel to sort their personal belongings and move to their room. Please be patient and pay attention to our next notice.

We wish you stay safe and in good health. Thank you.

The Principal's Office

